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Protokół nr 15/20 

 

z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

w dniu 21 stycznia 2020 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 8.30 

Zakończenie posiedzenia 10.42 

 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

otworzyła i prowadziła posiedzenie, witając wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu, Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski, Zastępca Wójta Gminy 

Dorota Mazur oraz Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska.  

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty obecnych było 5 członków komisji, nieobecny Radny Janusz Łojko. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku.  

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia komisji, prowadząca posiedzenie komisji 

poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie, tj. 5 głosami „za”przyjęła 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu w dniu 23 stycznia 

2020 r. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

AD 2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 23 stycznia 

2020 r. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji, komisja je przeanalizowała, 

wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień, a następnie zaopiniowała jak niżej: 

- Projekt Uchwały Nr XIV/1/20 uchwały w sprawie użytku ekologicznego pn. „Dolina 

rzeki Iny II” 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur dokonała wprowadzenia do ww. uchwały 

i wyjaśniła, że jest to porządkowy projekt uchwały, ponieważ obejmuje aktualizację danych 

odnośnie istniejącej formy ochrony w sprawie uznania za użytki ekologiczne obszarów 

położonych w Nadleśnictwie Kliniska na terenie gmin Goleniów i Stargard. Zastępca Wójta 

Dorota Mazur powiedziała, że aktualizacja jest na wniosek Nadleśnictwa Kliniska, które 

sprawuje nadzór nad tym obszarem. 
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Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/1/20 zmieniającej 

Uchwałę NR II/19/18 Rady Gminy Stargard z dnia 30 listopada 2018 r., w sprawie użytku 

ekologicznego pn. „Dolina rzeki Iny II”. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XIV/2/20 zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/272/2006 Rady 

Gminy Stargard Szczeciński w sprawie ustanowienia pomników przyrody 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur dokonała wprowadzenia do ww. uchwały 

i wyjaśniła, żeNadleśnictwo Kliniska złożyło wniosek w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

pomnika przyrody, znajdującego się na terenie gminy Stargard, tj. dębu szypułkowego, 

z uwagi na aktualizację adresu leśnego dotyczącego lokalizacji ww. pomnika przyrody. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/2/20 w sprawie 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XIV/3/20 w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady 

Gminy Stargard do zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie 

informacji o kandydatach na ławników w wyborach uzupełniających ławników 

na kadencję lat 2020-2023 

Wójt Gminy Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do ww. uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/3/20 w sprawie 

upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Stargard do zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Szczecinie informacji o kandydatach na ławników w wyborach 

uzupełniających ławników na kadencję lat 2020-2023 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XIV/4/20 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających ławników na kadencję lat 

2020-2023 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/4/20w sprawie 

powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających 

ławników na kadencję lat 2020-2023. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XIV/5/20 w sprawie wystąpienia Gminy Stargard ze 

Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/5/20 w sprawie 

wystąpienia Gminy Stargard ze Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
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- Projekt Uchwały Nr XIV/6/20 w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto 

Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania zadania 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/6/20 w sprawie 

zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin w przedmiocie powierzenia wykonania 

zadania. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XIV/7/20 w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr XIV/128/12 Rady 

Gminy Stargard Szczeciński z dnia 3 lutego 2012 r. w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej, który uczestniczył 

w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub gminę 

Wójt Gminy Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do ww. uchwały i wyjaśnił, że projekt 

uchwały dotyczy zwiększenia ekwiwalentu pieniężnego dla członka OSP za udział 

w szkoleniu lub działaniu ratowniczym. 

Radny Maciej Lipka wyjaśnił, że ekwiwalent jest rekompensatą za poniesione straty 

w postaci czasu, wysiłku i zdrowia. W opinii Radnego stawki powinny być wyższe, ponadto 

dodał, że ostatnia zmiana w sprawie ekwiwalentu była w 2012 roku. Radny podkreślił, 
że trzeba przynajmniej raz w roku dokonać weryfikacji stawek ekwiwalentu. Kontynuując 

Radny powiedział, że powinno być spotkanie strażaków OSP z Komisją Socjalno-

Porządkową i Oświaty, aby można było wspólnie przedyskutować potrzeby. Następnie Radny 

powiedział o potrzebach wszystkich jednostek OSP w gminie Stargard, gdzie m.in. OSP 

Sowno oraz OSP Barzkowice potrzebują nowych wozów. Radny powiedział, że należy zrobić 
wszystko, aby przyciągnąć młode osoby do służby w OSP, dlatego trzeba stworzyć 
odpowiednie warunki w jednostkach OSP. Komisja powinna pojechać w teren 

z przedstawicielami OSP, żeby zweryfikować potrzeby poszczególnych jednostek. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odnosząc się do wypowiedzi Radnego Macieja Lipki, 

powiedział, że niebawem rozpoczynają się spotkania sprawozdawcze w jednostkach OSP, 

podczas których druhowie przedstawiają potrzeby swoich jednostek. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska powiedziała, że bezpieczeństwo mieszkańców jest 

bardzo ważne, ponadto skarbnik powiedziała, że takie spotkania powinny odbywać się 
przed planowaniem budżetu. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

powiedziała, że jest za wyjazdem komisji w teren celem spotkania z przedstawicielami OSP. 

Ponadto dodała, że ważne jest, aby potrzeby jednostek OSP złożyć do nowego budżetu. 

Radny Maciej Lipka powiedział, że głównym źródłem finansowania OSP jest budżet 

Gminy, natomiast jest także możliwość korzystania z innych źródeł zewnętrznych, 

tylko trzeba zabezpieczyć środki na wkład własny, celem uzyskania dotacji. Radny 

przypomniał, także o dotacji, której nie udało uzyskać się w ubiegłym roku. Radny wyjaśnił, 

że Gminy nie stać na remont remizy, czy zakup wozu, ale można na te cele pozyskać środki 

zewnętrzne, z tym, że ważne jest, aby zabezpieczyć środki na wkład własny Gminy. 

Dyskusja na temat środków zewnętrznych i wkładu Gminy na ten cel. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

powiedziała, że szkoda, iż nie udało się pozyskać dotacji na OSP Żarowo, ale jest za tym, 

że jeżeli w tym roku będzie możliwość złożenia wniosku o dotację, to należy zabezpieczyć 
środki w wysokości 30-50 tys. zł na wkład własny potrzebny do złożenia wniosku 

do uzyskania dotacji. 
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Radny Maciej Lipkaporuszył temat dofinansowania na wozy strażackie, gdzie w tej chwili 

zakup wozu to koszt 1 mln zł.  

Dyskusja na temat dofinansowań na wozy strażackie, a także potrzebie wspierania OSP. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wyrażając 

swoją opinię, powiedziała, że działania typu siłownia zewnętrzna powinny być realizowane 

z funduszu sołeckiego. 

Radni podjęli dyskusję na temat funduszu sołeckiego. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/7/20 

zmieniającej Uchwałę Nr XIV/128/12 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 3 lutego 2012 

r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej Straży 

Pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 4 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XIV/8/20 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Stargard na rok szkolny 2019/2020 

Wójt Gminy Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do projektu ww. uchwały i wyjaśnił, 

że taki projekt uchwały jest po raz pierwszy, ponieważ obligują do tego przepisy. Wójt 

powiedział, że zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, obowiązkiem gminy jest 

zorganizowanie niepełnosprawnym dzieciom bezpłatnego transportu i opieki w czasie 

przewozu. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/8/20 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stargard na rok szkolny 

2019/2020. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

- Projekt Uchwały Nr XIV/9/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu ewidencyjnego Grzędzice, 

gmina Stargard 

Wójt Gminy Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do uchwały i wyjaśnił, żeobszar 

wskazany w projekcie uchwały ma zostać objęty miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego, ze względu na intensywną rozbudowę Grzędzic i związanym 

z tym podziałem działek pod ich przyszłą zabudowę, która może zachwiać ładem 

przestrzennym. 

Radna Agnieszka Bieniek zapytała, czy do projektu tej uchwały można wprowadzić zapis, 

w brzmieniu „wyłączenie budowy PSZOK”, ze względu na to, że w projekcie uchwały 

wpisana jest zabudowa usługowa. W związku z powyższym mieszkańcy obawiają się, 
że w Grzędzicach powstanie PSZOK. Następnie Radna powiedziała, że na zebraniu 

w Grzędzicach dotyczącym gospodarki odpadami Zastępca Wójta Dorota Mazur, obiecała, 

że w Grzędzicach nie będzie PSZOK-u, co mogą potwierdzić osoby, które były na zabraniu. 

Radna dodała, że mieszkańcy Grzędzic nie chcą PSZOK-u. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że na tym etapie nie ma możliwości 

wprowadzenia takiego zapisu w uchwale, o którym mówi Radna Agnieszka Bieniek. 
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Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że przykre jest to, że Zastępca Wójta Dorota Mazur, 

mówi o tym, że nie pamięta, iż na zebraniu w Grzędzicach, powiedziała, że nie będzie 

PSZOK-u w Grzędzicach.Następnie Radna powiedziała, że mieszkańcy Grzędzic nie chcą, 
aby PSZOK zlokalizowany był w Grzędzicach, ponadto mieszkańców niepokoi sytuacja, 

że lokalizacja PSZOK-u owiana jest tajemnicą. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że z jednej strony mieszkańcy chcą, żeby PSZOK 

był blisko, a drugiej strony nie chcą u siebie w miejscowości. 

Radny Maciej Lipka zabierając głos, powiedział, że temat PSZOK-u został wywołany 

bez związku z tą uchwałą, ponieważ ten projekt uchwały dotyczy planu zagospodarowania. 

Kontynuując wypowiedź Radny wyjaśnił, że procedura tworzenia planu jest długotrwała 

i podlega konsultacjom z mieszkańcami. Ponadto Radny powiedział, że obszar, którego 

dotyczy uchwała, są to działki prywatne, na których Gmina nie zlokalizuje PSZOK-u. 

Następnie Radny dodał, że Gmina ma obowiązek i potrzebę budowy PSZOK-ów, 

ale na pewno nie będzie to realizowane bez zgody mieszkańców. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/9/20 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obrębu ewidencyjnego Grzędzice, gmina Stargard. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie, tj.5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XIV/10/20 w sprawie określenia wstępnej lokalizacji 

przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej na terenie Gminy Stargard 

Wójt Gminy Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do uchwały i wyjaśnił, że mieszkańcy 

Żarowa, gdzie powstała nowa zabudowa wnioskują o postawienie przystanku autobusowego. 

Radny Maciej Lipka przychylił się do wniosku mieszkańców mówiąc, że jest potrzeba, 

aby ten przystanek powstał. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/10/20 

w sprawie określenia wstępnej lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji 

publicznej na terenie Gminy Stargard. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie, tj.5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XIV/11/20 w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska omówiła projekt ww. uchwały wyjaśniając, 

że zmiana budżetu dotyczy niewielkich kwot. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/11/20 w sprawie 

zmian budżetu gminy na 2020 r. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

- Projekt Uchwały Nr XIV/12/20 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy 

Stargard 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

powiedziała, że na wczorajszych Komisjach Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji omówił projekt uchwały. 
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Radna Agnieszka Bieniek złożyła wniosek, aby do projektu uchwały wprowadzić 
dodatkowo zbadanie zakresu prac i współwinę Pani Doroty Mazur oraz Wójta Gminy Jerzego 

Makowskiego. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew poddała 

wniosek Radnej Agnieszki Bieniek pod głosowanie. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 1 głosem „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” odrzuciła ww. wniosek. 

Radny Maciej Lipka powiedział, że w jego opinii nie doszło do zaniechania 

i doprowadzenia przez byłego zastępcę wójta do obowiązku zapłacenia przez gminę składki 

w wysokości 500 tys. zł, ponieważ Zastępca Wójta miał tylko jeden głos. Radny kontynuując 

powiedział, że doszło do sytuacji, że Zastępca Wójta nie poinformował o uchwale 

podwyższającej składkę, jednak w tej chwili nie wiadomo, z jakich przyczyn tego nie zrobił, 

ale ostatecznie, gdyby poinformował, to niczego by to nie zmieniło. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że w jego opinii nie powinno być tego projektu 

uchwały, jednak taka była wola mieszkańców, którzy złożyli skargę w tej sprawie, a Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji wykonała swoją pracę w celu zbadania sprawy i przygotowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Radny Maciej Lipka zabierając głos powiedział, że w jego opinii bezzasadne jest składanie 

zawiadomienia do Prokuratury. Kontynuując powiedział, że poprze wprowadzenie uchwały 

do porządku obrad na Sesję, ale nie poprze samej uchwały na sesji, pod względem 

skierowania jej do Prokuratury. 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur zwracając się do Radnej Agnieszki Bieniek, 

powiedziała, że w odniesieniu do słów Radnej, odsyła ją do Regulaminu Organizacyjnego, 

żeby sprawdzić, komu podlegała służbowo w czasie, kiedy przedstawicielem w ZGDO 

był poprzedni Zastępca Wójta. 

Radna Agnieszka Bieniek poprosiła o odnotowanie w protokole z posiedzenia komisji słów 

Zastępcy Wójta Gminy Doroty Mazur, iż nie pamięta, że na zebraniu wiejskim powiedziała, 

że w Grzędzicach nie będzie PSZOK-u. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/12/20 

w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Stargard. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 2 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i przy 2 

głosach „wstrzymujących się” zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew o godz. 

10:25 zarządziła przerwę w posiedzeniu komisji, która trwała do godz. 10:50. 

Następnie po przerwie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty wznowiła 

posiedzenie komisji. 

AD 3. Sprawy różne 

Radna Agnieszka Bieniek zabierając głos, zapytała w imieniu mieszkańców Grzędzic 

o sposobie zagospodarowania odpadów BIO, a mianowicie, czy można wyrzucać je do 

pojemników, czy worków? 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur odpowiedziała, że odpady BIO można wyrzucać 
w workach biodegradowalnych, ale w przypadku domków jednorodzinnych odpady te należy 

wyrzucać do worków, ze względu na to, że zgodnie z uchwałą Rady Gminy w gminie 

Stargard, jeżeli chodzi o domki jednorodzinne i zagospodarowanie odpadów obowiązuje 

system workowy. W związku z powyższym mieszkańcy domków jednorodzinnych mają 
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obowiązek w dniu odbioru odpadów wystawić worek przed posesję. Natomiast w budynkach 

wielorodzinnych obowiązują pojemniki. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew zapytała 

o numery kont do dokonywania opłat za odpady, ponieważ mieszkańcy Witkowa Drugiego 

nie otrzymali jeszcze indywidualnych numerów kont.  

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur odpowiadając wyjaśniła, że na tę chwilę należy 

dokonywać opłat za odpady na główne konto urzędu.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew dodała, 

że w związku z tym pojawiła się dezinformacja, ponieważ cały czas były zapewnienia, 

że w momencie, kiedy ktoś osobiście przyjdzie z deklaracją do urzędu, wówczas otrzyma 

indywidualne konto. 

Radna Aleksandra Kotschendoff zapytała, czy jest możliwość dokonania opłaty za odpady 

w kasie urzędu? 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska odpowiedziała, że jest możliwość dokonywania 

opłat za odpady w kasie, ale tylko gotówką. 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur powiedziała, że w momencie, kiedy uda się 
wprowadzić wszystkie deklaracje do systemu wówczas będzie możliwość, aby dokonać ich 

weryfikacji. Następnie Zastępca Wójta wyjaśniła, że deklaracji ilościowo wpłynęło więcej 

niż zakładano, jednak w tej chwili nie ma pewności, co do danych zawartych w deklaracjach, 

dlatego trzeba będzie je zweryfikować. 

Radny Maciej Lipka odnosząc się do wypowiedzi Zastępcy Wójta Doroty Mazur, 

powiedział, że złożenie fałszywejdeklaracji podatkowej jest obarczone karą, w związku z tym 

sprawa deklaracji o wysokości opłaty za odpady jest tożsama, w związku z tym, ktoś 
składając podpis pod deklaracją z nieprawdziwymi danymi, popełnia przestępstwo. Następnie 

Radny poprosił o przygotowanie informacji przez Radcę Prawnego na temat konsekwencji 

prawnych podania nieprawdziwych danych w deklaracji i wówczas taka informacja mogłaby 

być wysłana do mieszkańców z indywidualnymi numerami kont. 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur dodała, że w gminie dużo jest nowo wybudowanych 

budynków, gdzie mieszkają ludzie, ale nie ma złożonych tam deklaracji. W związku z tym 

Zastępca Wójta powiedziała, że te domy będą w pierwszej kolejności weryfikowane 

i kontrolowane przez pracowników urzędu. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji za 2019 rok.  

AD 4. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monika Nikołajew podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie 

komisji. 
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